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‭Profiili‬
‭Kerro itsestäsi lyhyesti.‬

‭Koulutus‬
‭Kirjoita uusin koulutus ensin.‬
‭Kirjoita 1) tutkinto, 2) koulun nimi ja 3) valmistumisvuosi.‬

‭Työkokemus‬
‭Kirjoita‬‭3‬‭–4‬‭tärkeintä työpaikkaa.‬
‭Kirjoita uusin työpaikka ensin.‬
‭Kirjoita 1) rooli, 2) aika, 3) työnantaja, 4) työtehtävät.‬

‭Kielitaito‬
‭Kirjoita äidinkieli ensin.‬
‭Arvioi muut kielet asteikolla‬
‭erinomainen, hyvä, tyydyttävä, alkeet‬‭.‬

‭TVT-taidot‬
‭Kirjoita tietokoneohjelmat,‬
‭joita osaat käyttää.‬

‭Erityisosaaminen‬‭ja‬‭kurssit‬
‭Onko sinulla hygieniapassi?‬
‭Oletko suorittanut ensiapukurssin?‬

‭Harrastukset‬
‭Mitä sinä teet vapaa-ajallasi?‬

‭Suosittelijat‬
‭Kirjoita suosittelijan nimi, titteli ja puhelinnumero.‬
‭Muista pyytää lupa!‬


